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Ha BEERS

Morgen even tussendoor ergens bellen, dan licht ik een en ander toe.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EXEC BE (EEEXED BERET minvws ol
Datum: woensdag 09 dec. 2020 7:19 PM

Aon: IEEE [E. (GEEN)ERED0 nis IKEOED (IEEE) EEN mins
Onderwerp: RE: Geannoteerde agenda Gezaghebbersoverleg Caribisch Nederland morgen

Er komen hier een paar dringende zaken tussendoor (sollicitatiegesprekken RvT gezondheidscentrum), ik kan morgen daarom

noch bij de dagstart, noch bij gezaghebbersoverleg aansluiten.

Een paar vragen bij de agenda gezaghebbersoverleg: ik vraag me af of bij Statia de goede mensen betrokken zijn over de

vliegverboden of dat er een communicatieprobleem is. Ik sprak hier vorige week met de crisismanager over en hij zei dat ze de

vliegverboden helemaal niet hoeven, ze willen invloed behouden op het toelatingsbeleid. Dat is heel iets anders. Op dit moment

moet je (net als bij sxm overigens) toestemming hebben om Statia binnen te mogen. Daarbij moet je aangeven waar je in

guarantaine zal verblijven. De GGD controleert of dit wel een geschikte quarantaine plek is. Het aantal mensen dat tegelijk in

quarantaine mag zijn is gelimiteerd, prioriteit voor ZVK patiénten en essential workers. Ook moet je een test ondergaan voordat

je uit quarantaine mag, als je dat weigert, dan moet je nog 2 weken langer in quarantaine blijven. Met deze maatregelen is het

wel gelukt om het eiland redelijk Covid vrij te houden en daar willen ze mee doorgaan. Maar dat heeft helemaal niets met een

vliegverbod te maken.....

Onder het stukje over het vaccinatieprogramma staat het volgende:

eo Eris op 8 december een extra vierlandenoverleg geweest om het vaccinatieprogramma op de CAS-landen te bespreken.

Tijdens dit overleg zijn belangrijke onderdelen van het programma besproken, zoals het position paper, het advies van de

Gezondheidsraad voor de CAS, de uitvoeringsplannen, cold-chain, communicatie en registratie. De PowerPoint presentatie

is met de gezaghebbers gedeeld.

Is dat relevant voor de BES? En 1s die powerpoint ook met de gezaghebbers gedeeld? Ik zou hem n 1eder geval graag

willen ontvangen.

Goede nieuws hier overigens dat Tk denk dat hij hier betrokken

moet worden bij het vaccinatieprogrammal!

Groet

Van: E BEY <JEEM @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 9 december 2020 17:28

Aan: Blokhuis, P. (Paul)JEM e@minvws.nl>
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Onderwerp: Geannoteerde agenda Gezaghebbersoverleg Caribisch Nederland morgen

Beste Paul,

Bijgesloten de geannoteerde agenda voor het overleg met de gezaghebbers morgen. Over het alternatief voor de

vliegverboden is tot en met vandaag overleg geweest met de andere departementen en is helaas nog niet afgerond. In

agendapunt 3 de toelichting op de stand van zaken.

Verslag vorige keer en agenda is vorige week al bij je secretariaat aangeleverd.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)


